

Disclosure of Material Information

To: Bahrain Bourse

Solidarity Bahrain B.S.C. would like to announce the following material information:

الإفصاح عن معلومات جوهرية

السادة / بورصة البحرين

تعلن شركة سوليدرتي البحرين ش.م.ب عن الإفصاح عن معلومات جوهرية المبين تفاصيلها أدناه:

Date	15 th March 2022	15 مارس 2022	التاريخ
Company Name	Solidarity Bahrain B.S.C.	سوليدرتي البحرين ش.م.ب.	إسم الشركة
Trading Code	SOLID	SOLID	رمز التداول
Subject	Increase in Paid-Up Capital of Solidarity Bahrain B.S.C. (“Company”) in lieu of merger with T’azur Company B.S.C. (c) (“T’azur”). Consequent update to the agenda of the Annual Ordinary General Meeting (“AGM”) scheduled to be held on Wednesday 30 th March 2022.	زيادة رأس المال المدفوع لسوليدرتي البحرين ش.م.ب نتيجة للاندماج مع شركة تآزر ش.م.ب (م) وتعديل جدول اعمال الجمعية العامة العادية والمقرر انعقادها في يوم الأربعاء الموافق 30 مارس 2022 وفقاً لذلك.	الموضوع
Material Information	Pursuant to the announcement dated 30 th January 2022 and H.E the Governor’s resolution No. 4 of the year 2022 on T’azur’s merger with Solidarity, duly published in the Official Gazette on 27/01/2022, the Company would like to inform the Shareholders that the Capital Markets Supervision Directorate of the Central Bank of Bahrain has, via a letter dated 09 th March 2022 provided its No Objection to the increasing	عطفاً على الإفصاح المؤرخ في 30 يناير 2022 وقرار سعادة المحافظ رقم 4 لسنة 2022 بشأن الموافقة على دمج تآزر ش.م.ب (م) و سوليدرتي البحرين ش.م.ب المنشور في الجريدة الرسمية بتاريخ 27 يناير 2022، تود الشركة إحاطة السادة المساهمين بأن إدارة مراقبة الأسواق المالية بمصرف البحرين المركزي قد أبدت عدم ممانعتها ، بموجب الخطاب المؤرخ 9 مارس 2022، بخصوص زيادة رأس المال الصادر والمدفوع من	المعلومات الجوهرية

	<p>of the issued and paid-up share capital of the Company from Bahraini Dinars 12,000,000 represents (120,000,000 shares) to Bahraini Dinars 13,333,333 represents (133,333,332 shares) through the issuance of 13,333,332 new ordinary shares with each share remaining at a nominal value of BHD 0.100. Pursuant to the CMSD granting its No Objection, the Company has taken due measures to implement the allocation of new shares in the Company to T'azur shareholders as approved in the Company's Extra Ordinary General Assembly Meeting held on 29th September 2021. share register of the Company maintained by Bahrain Clear has been updated accordingly.</p> <p>In view of the increase in the issued and paid-up shares of the company to 133,333,332 shares, the proposed distribution of cash dividend is hereby updated as being 18% equivalent to 18 Fils per share (Net of Treasury Shares) without any change to the total proposed amount of dividends which is BHD 2,398,567. The updated invitation to the AGM with amendment to Item 6.B is attached to the announcement.</p>	<p>12,000,000 دينار بحريني (تمثل إلى 120,000,000 سهم) إلى 13,333,333 دينار بحريني (تمثل 133,333,332 سهم) وذلك بإصدار 13,333,332 سهم عادي جديد. مع بقاء السهم بقيمة اسمية قدرها 0.100 دينار بحريني. إلحاقاً بعدم الممانعة الممنوح من إدارة مراقبة الأسواق المالية، اتخذت الشركة الإجراءات اللازمة لتخصيص أسهم جديدة في الشركة لمساهمي تآزر كما تمت الموافقة عليه في اجتماع الجمعية العامة غير العادية للشركة المنعقد في 29 سبتمبر 2021. وقد تم تحديث سجل أسهم الشركة الذي تحتفظ به شركة البحرين للمقاصة وفقاً لذلك.</p> <p>وبناءً على زيادة رأس المال الصادر والمدفوع للشركة إلى 133,333,332 سهم، تم تعديل مقترح توزيع الأرباح إلى 18% ما يعادل 18 فلساً للسهم (بعد خصم اسهم الخزينة)، ولم يتم تغيير مجموع الأرباح المقترح توزيعها وهي 2,398,567 دينار بحريني. كما وتم ارفاق دعوة حضور الجمعية العامة العادية بعد تعديل البند رقم (6-ب) مع هذا الإفصاح.</p>	
<p>Impact on Financial Position</p>	<p>Increase of the issued and paid-up share capital of Solidarity from Bahraini</p>	<p>زيادة رأس مال سوليدرتي الصادر والمدفوع من 12,000,000 دينار بحريني (تمثل 120,000,000</p>	<p>الأثر على المركز المالي</p>

	Dinars 12,000,000 represents (120,000,000 shares) to Bahraini Dinars 13,333,333 represents (133,333,332 shares)	سهم) إلى 13,333,333 دينار بحريني (تمثل 133,333,332 سهم)	
Previous relevant disclosures (if any)	<p>30 January 2022</p> <p>8 August 2021</p> <p>25 July 2021</p> <p>1 July 2021</p> <p>1 June 2021</p> <p>3 May 2021</p> <p>4 April 2021</p> <p>3 March 2021</p> <p>2 February 2021</p> <p>1 February 2021</p> <p>4 January 2021</p> <p>2 December 2020</p> <p>2 November 2020</p> <p>25 October 2020</p>	<p>30 يناير 2022</p> <p>8 أغسطس 2021</p> <p>25 يوليو 2021</p> <p>1 يوليو 2021</p> <p>1 يونيو 2021</p> <p>3 مايو 2021</p> <p>4 أبريل 2021</p> <p>3 مارس 2021</p> <p>2 فبراير 2021</p> <p>1 فبراير 2021</p> <p>4 يناير 2021</p> <p>2 ديسمبر 2020</p> <p>2 نوفمبر 2020</p> <p>25 أكتوبر 2020</p>	إفصاحات سابقة ذات صلة (إن وُجدت)

Name	Yaser Al Hammadi	ياسر الحمادي	الإسم
Title	Assistant General Manager - Compliance and Risk Management & MLRO	مساعد المدير العام - الالتزام وإدارة المخاطر ومسؤول مكافحة غسل الأموال	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع	
 <p>سوليدرتي SOLIDARITY CR 5091 CM 00*</p>			